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April Gallop's Attorney, Bill Veale, Speaks Out 
 
 
April Gallop and her son 
 
This is a fairly lengthy article in November 2012 by William Veale, the attorney 
for 9/11 Pentagon victim and litigant April Gallop. The editor originally found it 
here. 
 
It can be taken as a shorter presentation of much of the material and discussion in 
a book he was written and submitted disclosing the full story of his and Ms. 
Gallop's horrendous experience trying to obtain justice through the U.S. court 
system.  
 
  
April Gallop escaped through the hole in the Pentagon...but saw no evidence of 
an airplane. 
 
 
His article reproduced in full:  
 
"This is probably a little here-and-there theft from the book which has made its 
way to the publisher. If it ever escapes from there, this can act as advertising. The 
book details my charge into the valley of death in pursuit of 9/11 Truth.  
 
I survived, but Mother Truth has not done so well. A kind of natural period having 
been placed at the end of the sentence with the Supreme Court’s denial of our 
Petition for Certiorari, it seems an apt moment to sum up, for anyone who cares.  
 
When last I felt the urge to set it down, we had been sanctioned $15,000 for 
appealing the dismissal of our lawsuit, Gallop v. Cheney, Rumsfeld and Myers, 
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which accused those three of complicity in the attacks of 9/11.  
 
For those reading such words for the first time, for God’s sake, don’t turn away 
now, unless you simply know yourself well enough to be certain that physical 
malady will shortly arrive if you continue.  
 
There is so much evidence at this point that literally no one will deign to debate 
the question. No one. And if anyone thinks I am wrong, please do all you can to 
prove me so, because if there is one thing that I will likely die grieving for the lack 
of, it is any sentient human to be required to answer the questions which I have 
posed to two courts, fifty +/- journalists, and the world in general too many times 
to feel comfortable acknowledging. 
 
We were sanctioned by the Second Circuit Court of Appeals, the second highest 
court in the country, in a virtually unprecedented way, on the court’s own motion, 
which means the United States Attorney, our opponent, had no part in the 
initiation of those sanctions.  
 
The Panel issuing them included Judge John Walker who is the first cousin once 
removed of former President George W. Bush, which certainly feels wrong and 
looks wrong, everything else to the side.  
 
President Bush would be an unindicted co-conspirator at the very best for him, 
had I any sway or say at the Department of Justice. We were sanctioned for filing 
a frivolous appeal to a frivolous lawsuit. If you are a lawyer, few more devastating 
things can be said about you than that you have wasted the court’s time with 
frivolous claims.  
 
So, where is my embarrassment? Why in the world publicize the fact? How about 
a little dignity, or the self respect that comes from the recognition and 
acknowledgment of error?  
 
Where, why, and how, indeed. I guess because the very last thing I am, is wrong, 
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and my hope is for people to see that and want to act. I have known with 
certainty the matters that I alleged, long before I made the allegations.  
 
That was the least that I had to require of myself. Hobbes(?) asserted that 
outrageous or unusual claims require more than the normal amounts of proof. I 
have had that fact pointed out to me by really brilliant people since I first ran into 
this trouble, and have taken the admonition as seriously as I possibly can.  
 
So I didn’t need to be told by anyone that I was right. I had put in the hours, read 
the books and scholarly articles, hired the experts, questioned what witnesses I 
could with 3 decades of experience in cross-examination at my disposal.  
 
Only then did I take the most serious action available to me. I accused of mass 
murder and treason, publicly and in court documents, three of the most powerful 
people on the planet. Even though that necessary certainty had been achieved 
long before, in a sick sort of way, I was gratified to have the federal courts of this 
country, or two of them, concede the facts, in the only way they were ever going 
to, by ignoring them.  
 
They have yet to mention the smallest part of the legion of assertions that we have 
made in our Complaint and in our various filings in response to the 
Government’s, or the Courts’ actions. Every one of these documents and the 
Courts’ decisions are available at 911justice.com.  
 
I am tired of citing the most egregious example, but it is required if the proper 
flavor is to be appreciated. We and the world have a witness to what Vice 
President Cheney was doing and saying at the crucial times that morning in the 
person of Secretary of Transportation Norman Mineta.  
 
The long and short of it is that Cheney was heard giving orders about the plane 
that was heading for the Pentagon, that played such a pivotal, if controversial, role 
in the attacks. The most obvious interpretation of the orders, given the absence of 
Boards of Inquiry and demotions afterwards, is that Cheney ordered the plane to 
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proceed unmolested by Pentagon defenses just before the devastation occurred.  
 
In other words, Cheney did what he could to ensure that the plane continued on 
its path so that the plan of the attack could succeed. Whether Mineta was 
accurate in all he said–it should be noted that he has been given more than one 
opportunity to correct the record, which includes his testimony to the 9/11 
Commission, and hasn’t–is beside the point when it comes to the actions of the 
courts involved.  
 
The accusations we made must by law be addressed by any court considering 
dismissing the lawsuit based upon those claims. But that didn’t happen, leaving a 
pronounced, unmistakable hole where reason should have been.  
 
As we have written elsewhere, it is as if, upon review of a liquor store hold-up 
indictment, the reviewing party were to fail to take note of the entry into the store 
of the defendant, gun drawn. It was as bold and bald as that. If this were all just 
some sort of strange delusion- the concept advanced by the court in the same 
documents which allege bad faith on my part- the delusional facts should be 
cited, with supporting argument.  
 
Not in this world; not as this game is played; not by these who play it, possessed 
of the power to destroy with their very words. The absolute last thing that 
government agents are going to do is mention the supporting evidence that we 
cite.  
 
For those schooled in the law, in fact for pretty much anybody, the omission says 
it all. But, some have said and thought, wasn’t Osama Bin Laden responsible for 
9/11? In my opinion, he most certainly was one of the perpetrators.  
 
However, we must leave history and every day common sense behind if we are to 
think he could not have been aided in his endeavor, or co-opted in it, by forces 
rather more powerful than he. We needn’t go back very far, nor graze far afield, to 
find precedent for that idea.  
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In 1993, a former Egyptian Army officer living in the US, named Emad Salem, 
went to work as an informant for the FBI and infiltrated the mosque in New Jersey 
where the Blind Sheik Abdel Rahman was engaged in conspiring with Ramzi 
Youssef to bomb the World Trade Center in downtown Manhattan.  
 
For reasons never divulged, the FBI terminated their relationship with Salem 
before the attack, he saying, “don’t come to me when the bombs go off.” The 
bomb went off, and Salem’s testimony convicted the bombers. There is no 
evidence that the conspirators knew they had been infiltrated before their arrests.  
 
We, pursuing truth about 9/11, needn’t prove that events recurred precisely as 
they did in New York and New Jersey eight years before. The existence of those 
events simply demonstrates that the evidence which establishes, without 
question, that the highest levels of American government descended into evil on 
the morning of 9/11 sits firmly upon a foundation of human experience and 
recent human history.  
 
It has never been necessary to prove motive in a criminal case, helpful as 
understanding it may be in a court proceeding. More than any other question, I 
am asked, skeptically, why would they do that, and in that way. There is a very 
good reason why proof of motive is not required. One’s thoughts are one’s own, 
and may well be unknowable to others, therefore impossible to prove without a 
confession, which we do not require a defendant to make in this country.  
 
Nevertheless, there are some reasonable speculations about why agents of our 
own government would engage in such conduct, and why this or that tactic was 
employed. However weak or strong those guesses may be, they are as nothing 
when trying to understand what happened.  
 
Skepticism or perplexity must fail when compared to the laws of physics and the 
accumulated physical evidence which demand the conclusion that the buildings 
in New York were destroyed by controlled demolition, leading to the discovery of 
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nanothermite, an explosive compound, in the dust and debris at Ground Zero. 
We are also compelled to conclude that the Pentagon was successfully attacked 
because elements within our military did not employ its defenses.  
 
Based upon the totality of the evidence it is quite doubtful that any airliner hit the 
building, but it is unnecessary to conclude whether it did or didn’t. The “inside” 
nature of the attack is demonstrated by the stand down of defenses and all of the 
other circumstantial evidence to which we have made reference in our papers.  
 
As to why they would do it, generally, I cite two wars with their attendant 
enhanced defense spending, the Patriot Act, innumerable and unquantifiable 
opportunities for financial benefit by allied corporate forces and personal 
associates, the ability to employ fear as a motivating force on a daily basis and 
during election cycles, and lastly, to divert attention from the plethora of other 
crimes that had been committed and would be committed by members and 
associates of the then-governing administration.  
 
Those crimes include fraud in the procurement of defense contracts, the theft of 
elections, and the murders required to enforce and maintain silence by 
less-committed members of the conspiracy.  
 
There is very little of solace to be found in the history of this lawsuit. There has 
not been a single voice among all of the chorus of commentators that predicted 
the extent to which the jurists involved in this case would take leave of their 
oaths. But of course there has never been a lawsuit in the history of this country 
which contained allegations as monumental as are at the heart of Gallop v. 
Cheney.  
 
And 9/11 was the worst single crime in American history. In order to defeat truth, 
the judges had nowhere to go but to abject, craven falsehood. When the planes 
disappeared into the buildings and the Pentagon erupted, 2977 victims’ lives 
were claimed, but the true toll of this basest of human cowardice and evil is far 
larger than that.  
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Thousands more have died from disease caused by the toxicity at Ground Zero. 
And what of the innocents around the world? There are American soldiers who 
fought in Iraq who thought they were retaliating for 9/11 when almost nothing 
could be further from the truth, yet hundreds of thousands of Iraqis are dead.  
 
It is doubtful that Osama Bin Laden’s contribution to the attack would have 
achieved anywhere near the devastation brought about by demolition of the 
Towers which are the responsibility of the American conspirators. Therefore, it 
may have been possible to avoid both of the wars had it not been for the 
participation of Cheney and Rumsfeld. 
 
 The Affidavit submitted to the 2nd Circuit opposing the SANCTIONS contains the 
bulk of the evidence against Cheney, Rumsfeld, and Myers.  
 
It can be found with the other documents submitted in the case. There is, maybe, 
an honorable explanation for the actions of the various judges who have ruled in 
this case, and the myriad journalists and law professors and deans of law schools, 
and unmoved-to-action, informed citizens who have rested immobile when 
another choice was presented to them.  
 
It has been said by some that the investigation into the assassination of JFK was as 
flawed as it was because the people investigating understood what would be 
found and decided that the result of truth would be chaos and instability and 
therefore chose untruth. It could be that the same or a similar phenomenon is at 
work with 9/11, a decision made that the very fiber of this country, the ties that 
bind us, the foundation that supports us, are too fragile to endure such a wretched 
stroke.  
 
So because they could, they chose the well-traveled path of deceit, in spite of the 
dishonor, in spite of the numberless additional victims sure to find their ways to a 
death too soon, holding fast to dread stability out of fear. Sad and wrong, and if 
so, only barely honorable in light of the selfish tilt of the calculations.  



Page 8/55/Users/…/…/…/…/2-Mar:Apr/9-11 April Gallop's Attorney, Bill Veale, Speaks Out
Saved: 3/23/15, 11:19:22 AM Printed for: E. Masud

 
Stability serves the well-seated and powerful. Who knows but the rest of the 
world might well benefit from what others see as chaos. Thus the last ostensible 
victim in this horrifying tale is justice. It has been tested in this nation, and there 
is little left. In fact, it has been unmasked. Maybe that should be the title of the 
book.  
 
As of December 23rd, 2012, there have been some 30,000 “reads” of this piece. 
There is the suggestion of movement in those numbers. I would like to try to see if 
another step can be taken. As the courts have failed, the people have nothing left 
but politics, and nothing moves politicians but money and numbers of people.  
 
I would like people to send an email if they are PREPARED TO MARCH. If the 
number reaches 20,000 or so, I will take steps to organize a march on 
Washington for 9/11 Truth. CENTERFOR911TRUTH@GMAIL.COM. Put 
“PREPARED TO MARCH” in the subject line and include any comments or ideas 
in the body.  
 
Affidavit:  
 
I, William W. Veale, hereby declare under the penalty of perjury that the 
following are the facts upon which I have relied to conclude that Defendants 
Cheney, Rumsfeld, and Myers conspired to commit mass murder and treason, and 
the reasons why those facts warrant that conclusion:  
 
THE PENTAGON  
 
Plaintiff April Gallop went to work at the Pentagon on her first day back from 
maternity leave on September 11, 2001.  
 
She had her two-month-old baby with her and was directed by her superior to go 
to her desk first before taking her child to daycare. She arrived at her workspace 
with no knowledge that the nation was in the midst of a terrorist attack, two 
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airplanes having flown into the Twin Towers of the World Trade Center in lower 
Manhattan.  
 
As she turned on her computer, the building exploded. She was knocked 
unconscious; came to; engaged in efforts to save others and then remembered her 
child. She was able to extricate her son from the rubble and make her way out of 
the hole blown in the outer wall of the building.  
 
As she climbed out toward the light with thirteen others, through the smoke and 
dust and debris, it never occurred to her, based upon what she saw and smelled 
and heard and felt, that an airplane had been involved in causing the destruction.  
 
Her memory did not comport with what shortly became the government’s version 
of events, that American Airlines Flight 77, a Boeing 757, had been hijacked and 
flown into the building. As the months and years passed, nothing could diminish 
certain stark, abiding, undeniable facts.  
 
Her desk was some forty feet from the edge of the hole that she managed to climb 
out of. Her desk was in the way of the bulk of the left wing of a Boeing 757 as it 
plowed into the wall very near to which she sat, if in fact there was such a plane.  
 
But she could not imagine how she could have made her way out through a hole 
created by an airliner flying into the building without seeing evidence of it having 
done so. She saw nothing; she felt nothing; she smelled nothing.  
 
No pieces of plane or luggage or jet fuel. And no fire. She walked out having lost 
a shoe, but suffered no burns on her naked skin. Nothing about her experience 
said, “airplane.” Her initial instinct persists to this day, that it was a bomb.  
 
Years later, in 2008, she filed the lawsuit which has occasioned the appeal that 
gave rise to the Order to Show Cause Re: Sanctions. It alleges that former Vice 
President Dick Cheney, former Secretary of Defense Donald Rumsfeld, and 
former Chairman of the Joint Chiefs of Staff Richard Myers, were part of a 
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conspiracy that enabled the attacks now known simply as “9/11”.  
 
Even the most casual, if non-perfunctory exposure to the attacks that day finds a 
quantity of material that is difficult if not impossible to summarize in any 
manageable court document. Much of that material establishes that the Twin 
Towers and Building 7 in New York were destroyed by controlled demolition.  
 
The work of scholars of a number of applicable disciplines, most importantly, 
architects and engineers, have established these facts to a moral certainty. The 
finding, by the 9/11 Commission and the reports by the National Institute of 
Standards and Technology, that those buildings were destroyed due to the 
combination of being hit by airliners, in the case of the Towers, or by falling 
debris in the case of Building 7, and the resulting fires, is simply false. Scientific 
inquiry and exposition have made it demonstrably so.  
 
For example, the buildings collapsed at free-fall speed. The only way that would 
be physically possible is if the supporting structures and floors were eliminated by 
explosive detonation. The conclusive evidence that this is precisely what occurred 
lies in the finding of a substance called nanothermite in the dust and debris of the 
ruins.  
 
Nanothermite combines with other chemical elements to form a compound 
capable of cutting through steel instantaneously, creating extremely high 
temperatures in the process. The entire matter of the events in Manhattan will be 
addressed in the World Trade Center section of this Affidavit.  
 
Two other pieces of this extraordinary puzzle, so compelling, so strikingly 
probative, are mentioned here to give them prominence. First, 37,500 gallons of 
jet fuel were missing from the alleged crash site of United Flight 93 near 
Shanksville, Pennsylvania, according to the Pennsylvania Environmental 
Protection Agency, thus demolishing completely the government’s official version 
of what took place that day.  
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Second, some three hundred human bone fragments, none with any dimension 
larger that one centimeter, were found on the roof of the 41-story-tall Deutsche 
Bank building across the street from the South Tower, with nothing other than 
explosive force to explain their condition, or their presence in that particular 
place.  
 
It is explosive force that the government denies in every instance, despite 
hundreds of statements of witnesses to the contrary, videotape of its occurrence, 
expert witnesses’ corroboration, and the refusal to test for its residue.  
 
At the trial of the allegations in the Complaint, Plaintiffs will be able to establish 
that the three defendants were at their various posts and conducting themselves 
as their various roles would have dictated at the time of the attacks.  
 
Vice President Cheney was whisked off to the Presidential Emergency Operations 
Center attached to the White House joined by his wife and a number of other 
staff members as well as White House photographer David Bohrer and Secretary 
of Transportation Norman Mineta. Rumsfeld and Myers participated in a 
video-teleconference from the Pentagon that involved Counter-terrorism chief, 
Richard Clarke, at the White House.  
 
A number of matters concerning the three defendants and their actions that 
morning are important to an understanding of the broad claims made in the 
Complaint. 
 
1. Former Vice President Dick Cheney lied when he told the 9/11 Commission 
that he did not arrive in the Presidential Emergency Operations Center until 
almost 10AM.  
 
If believed, he would thereby make himself immune to the accusation that he was 
in a position to materially and crucially take steps to defend the Pentagon from 
attack, since the building would have already been struck.  
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On the other hand, his presence there at an earlier time would give him the 
opportunity to assure that whatever defenses existed would have no effect. When 
the accused has provided false evidence concerning his actions, it is a matter of 
great importance at his trial, and before then, it fuels the fires of investigation for 
those who would know the truth.  
 
No seasoned investigator fails to take note when a suspect lies, because those lies 
are often the product of guilt. Sometimes deliberate, sometimes desperate and 
impulsive, lies are efforts to contain and sculpt information.  
 
This particular lie by the central figure in the case is referred to first because it 
concerns the two most important pieces of evidence of conspiracy surrounding 
the whole subject of the 9/11 attacks: the fact that the headquarters of the 
mightiest military ever assembled on earth was successfully attacked and the 
testimony of Norman Mineta.  
 
2. Cheney was, in fact, in the PEOC, “shortly after the South Tower was struck” 
according to his very own words, and by 9:15 or 9:20 AM, according to 
Transportation Secretary Norman Mineta’s testimony before the 9/11 
Commission, and consistent with the statements of Condoleeza Rice, Richard 
Clarke, and White House photographer David Bohrer.  
 
These witnesses, called to testify at any trial of this case, will not be the 
Defendants’ enemies, but rather their friends and colleagues or long-time 
associates. These former wielders of unimaginable power will be forced by their 
oaths to commit perjury, or condemn their fellow with their own words.  
 
3. While there in the PEOC, Cheney learned of the approach of an aircraft toward 
the Pentagon from 50 miles out, to 30 miles out, to 10 miles out. When told by 
his aide that the plane was 10 miles out, Cheney was asked if the orders still 
stood. Cheney whipped his neck around and said, “of course they still stand, have 
you heard anything to the contrary?” Within a minute, part of the Pentagon was a 
mass of dust and smoke and rubble.  
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Thus, here again, Plaintiffs make the factual assertion that former Vice President 
Cheney gave or confirmed orders concerning a principal instrumentality of the 
crimes of 9/11, which orders allowed the plane to proceed unhindered to the 
Pentagon, for whatever purpose it served there. Had the orders been of a different 
nature, a Board of Inquiry would have affixed responsibility for the disastrous 
performance of the soldiers in charge of the defense of the Pentagon.  
 
The scene itself, as described by Mineta, in testimony to the 9/11 Commission, is 
full of importance. Cheney is not a befuddled and beleaguered and hapless 
bureaucrat in uncertain waters.  
 
He is in charge, and so comfortable in the role, that he has the mental and 
emotional capacity to dress down his aide in no uncertain terms, even as the 
worst single moment of crisis of any American presidency, and worst single crime 
in American history, is taking place.  
 
4. The testimony of Norman Mineta concerning the actions of Defendant Cheney 
at the time of the crime, arguably at the place of the crime, and indisputably 
concerning a principal instrumentality of the crime is not referred to in the 9/11 
Commission Report, nor in the book, The 9/11 Investigations, Staff Reports, 
Excerpts from the House-Senate Joint Inquiry on 9/11, Testimony from 14 Key 
Witnesses, including Richard Clarke, George Tenet, and Condoleeza Rice.  
 
These omissions are every bit as inexplicable as the failure to mention the 
destruction of WTC 7, taken up below, except as the purest form of cover-up. For 
the untethered, unbiased mind, simple knowledge of the Mineta testimony 
changes all the debate concerning 9/11.  
 
It immediately places the government advocates on the defensive, there being no 
honest retort to the obvious conclusions that Cheney was in charge in the bunker; 
that he was confirming orders about whatever plane was heading for the 
Pentagon; that there was time to raise an alarm and save lives at the Pentagon; 
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and that the only plausible explanation for the absence of a Board of Inquiry after 
the defenses at the building failed is that it was a stand-down order to which 
Cheney referred, thus leaving him as the single most important and culpable 
official who enabled the attack on the Pentagon.  
 
5. According to the 9/11 Commission Report, former Vice President Cheney was 
not in the PEOC when Norman Mineta testified that he was, though as mentioned 
above, the conflict is not referred to in the report. 
 
Also missing is any reference to Cheney’s actual words on the subject, first to 
NBC’s Tim Russert six days after the event when he said he went down to the 
bunker “shortly” after the South Tower was hit.  
 
He repeated this statement to the American Enterprise Institute in 2009. Both of 
these accounts are in perfect accord with the Mineta testimony and assumed 
standard operating procedures on the part of the Secret Service which would 
certainly act with dispatch when it is clear a terrorist attack of undetermined 
design is under way.  
 
These statements are flatly contradictory of the 9/11 Commission Report and the 
official Cheney account as reported by the likes of Barton Gellman in his book 
Angler where an unexplained thirty-three minutes elapses between the impact 
with the South Tower and Secret Service Agent Jimmy Scott’s hand coming down 
hard on Cheney’s desk, his shouted “Now!,” and Cheney being lifted out of his 
chair. 
 
 It is impossible, virtually, to comprehend how the official version, as opposed to 
the version the world has seen emanate from his very mouth, survives the most 
minimal scrutiny.  
 
A criminal investigator’s first impulse upon hearing that two principal actors in the 
event, here Bush and Cheney, were allowed to provide statements to the 
investigating body, the 9/11 Commission, while together in the room, with no 
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ability to record the event, would be to spit out whatever liquid might have been 
on the verge of being swallowed, and then a simple knowing smile signifying the 
realization that the fix is in.  
 
In a reasonable and comprehensible world, Defendants or their lawyers or 
defenders would be required to explain how the Secret Service knew they 
needn’t hurry Cheney into the bunker. How did they know there wasn’t a truck 
bomb on its way up Pennsylvania Avenue, or an RPG in Lafayette Park, or a small 
plane bearing down like the one that landed on the White House lawn during the 
Clinton Presidency?  
 
If it took 33 minutes to act under these conditions, that was surely a failure, dead 
bodies a consequence or not. Were there demotions or reprimands for those 
involved? Not according to the public record.  
 
Maybe discovery will uncover a different story. Far more likely, there was a swift 
departure by Cheney from his office at the physical insistence of Jimmy Scott as 
soon as the second tower is hit at 9:03 AM, just as Cheney has stated publicly 
ever since, and Clarke and Rice and Bohrer and Mineta have each in so many 
words confirmed.  
 
6. The 9/11 Commission Report adopts Defendant Myers’s claim that he was on 
Capitol Hill that morning discussing his upcoming hearing to be confirmed as the 
new Chair of the Joint Chiefs of Staff, and that he had no idea what was going on 
until shortly before the Pentagon was struck.  
 
Petitioner makes the factual assertion that those claims are false, established as 
such by the statements of Counter-terrorism Chief Richard Clarke who has 
reported that Myers, like Rumsfeld, was a participant in Clarke’s 
video-teleconference, convened by Clarke at the White House soon after the 
South Tower was hit.  
 
According to Clarke, he had ongoing conversations with Myers about events as 
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they transpired. As will be suggested further below, it is important to note that this 
claim could be disproven with certainty with the release by the government of the 
videotape of that teleconference, without sound if necessary, if the claim is not 
true.  
 
By rights, the holder of the evidence should bear the burden of its failure to 
disclose. It is, given that failure, unreasonable and imprudent not to conclude 
that that tape, far from disproving the claims made by plaintiffs, would do 
everything to confirm them.  
 
It is essential to grasp the importance of this evidence and the conflicts it exposes. 
Any eventual trial will hear, at a minimum, two witnesses of, it would be thought, 
unquestioned integrity, enormous accomplishment, and incomparable stature and 
power, give conflicting testimony about whether one of them was a participant in 
a video-teleconference in the middle of a national security crisis, where the 
absence of either one, given their respective positions and responsibilities, would 
be notable if not shocking.  
 
In the midst of a terrorist attack, who would Counter-terrorism Chief Clarke 
expect to be cooperating with in defense of the nation other than the two people 
at the pinnacle of the chain of command, Acting Chairman of the Joint Chiefs of 
Staff General Myers and Secretary of Defense Rumsfeld?  
 
Presence at the scene of a crime, by itself, with nothing more, is rarely sufficient 
to establish responsibility for a crime, but when one’s presence carries with it 
certain powers and responsibilities, and it is falsely denied, culpability is 
established in almost the only way it could be.  
 
It is not likely that some inferior in the chain of command will give damning 
testimony concerning a superior about a matter of such overwhelming 
importance; though discovery in all its forms will test the assumption.  
 
7. Defendant Rumsfeld made false statements as well, when he claimed not to 
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have been situationally aware until 10 AM that morning. He was a participant in 
the video-teleconference along with General Myers. Richard Clarke says so in 
unambiguous terms.  
 
In addition, Robert Andrews, an aide to Rumsfeld at the time, was in the 
Secretary’s presence at critical moments the morning of the attack and has made 
statements establishing the falsity of Rumsfeld’s claims concerning his actions.  
 
8. Defendant Rumsfeld also lied when he said the nose of American Airlines 
Flight 77 was responsible for the hole in the C-Ring wall of the Pentagon and that 
it could be found there in the wreckage.  
 
He was supposedly reporting what he had been told, but since his statement is 
patently untrue, Rumsfeld is purveying a known lie, or at a minimum establishing 
the existence of a false cover story.  
 
There is no innocent explanation for such a story that does not involve levels of 
incompetence on the part of highly trained military operatives and investigators 
that it is simply impossible to swallow.  
 
9. Defendant Rumsfeld told the truth when he referred to the “missile that hit the 
Pentagon” in the days following the attack and when he referred to the shooting 
down of United Flight 93 in Pennsylvania, neither of which statements are in 
accord with the government’s position concerning the nature of the attacks.  
 
It is plain that Rumsfeld did not mean to say what he said. He did not mean to 
acknowledge or make reference to a missile hitting the Pentagon. Nor did he 
intend to give the impression that the people who were responsible for the attacks 
had “shot down the plane in Pennsylvania.”  
 
Neither of these assertions, the missile or the shoot-down, was consistent with the 
government version of events which supposed an airliner, Flight 77, hitting the 
Pentagon and Flight 93 being flown into the ground by its heroic passengers. Both 
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statements, however, are entirely consistent with allegations contained in the 
Complaint.  
 
Only a jury is authorized to determine whether Defendant Rumsfeld’s slips of the 
tongue were unwittingly honest releases of accurate information or not. The story 
of the Pentagon on the morning of 9/11 involves much more than the actions of 
the three defendants.  
 
It involves human beings in the midst of violent attack, their reactions, their 
heroism, their perceptions, and the physical characteristics of the destruction of 
the building they had to escape, as and after the dust settled. Plaintiffs assert that 
the evidence that an airliner hit the building is far from convincing.  
 
In fact, other possible scenarios appear more likely based upon the facts as 
learned so far. One of those possibilities is that there was a plane substituted for 
Flight 77, possibly while flying over West Virginia, that was fitted and painted to 
look like Flight 77, which plane actually flew over the building while some other 
plane or missile exploded into the building on a slightly different flight path.  
 
There is the further possibility that no flying object hit the building at all, that the 
damage there was done by pre-placed explosives. Parts of an aircraft found in the 
rubble could have been planted in the building before the attacks so they could 
be found afterward. It will take an honest investigation and subpoena power to 
learn the truth.  
 
10. There is general agreement that the scene at the Pentagon immediately after 
the onset of violence did not look like it involved an airliner.  
 
Jaime McIntyre of CNN and John McWethy of ABC both claimed, after close 
inspection, not to have seen evidence of a plane hitting the building. Arlington 
Fire Chief Ed Plaugher initially agreed that there were no obvious signs of an 
aircraft having hit the building, no large pieces of wing or fuselage.  
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One posited explanation for the few possible remains of the proposed Boeing 757 
in the ruins of the Pentagon refers to a raging fire and tremendous heat said to 
have consumed the evidence.  
 
In that event, April Gallop must have survived that heat and walked out where the 
plane flew in. Not one word by government or judge seeks to explain how she 
could possibly have managed such a miracle. Indeed, her entire narrative 
demands attention.  
 
If the Defendants are correct in their official version, that adopted by the 9/11 
Commission, a Boeing 757 left all of itself either in the space from which Ms. 
Gallop escaped, or outside the building, on the lawn, but there was nothing of it 
that caught her attention as she struggled out onto the grass, finished with her 
efforts to save her child and others.  
 
It may be possible for the first floor of the Pentagon and that Boeing 757 to have 
merged in a way that allowed for Ms. Gallop’s failure to notice an airliner in her 
midst, but it would appear to be the less likely of the choices, putting the burden 
of proof squarely on the Defendants’ shoulders which they have the theoretical, in 
terms of facts, but unquestioned, in terms of technology and authority, ability to 
bear by showing the world what appears on all of the tapes of the eighty-some 
video-surveillance cameras that watch the building on a constant basis.  
 
They also have the ability to show the world the parts of the plane recovered in 
the debris, hundreds of which in the normal airliner are stamped with 
identification numbers. For obvious reasons having to do with NTSB crash 
investigations, the government, therefore, has, again, the theoretical ability to 
establish Flight 77’s presence in the wreckage.  
 
Yet those interested wait, to blank silence, for any government effort to produce 
such proof.  
 
11. The presence of an E-4B, the Flying Pentagon or Doomsday Plane, above the 
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White House as the attack on the Pentagon was taking place established the 
ability of high government officials, particularly within the military, to coordinate 
and direct the attack. In addition, of course, it provided the Defendants with the 
ability to know of and appreciate the danger faced by Petitioner and her son, in 
the Pentagon, and take the necessary steps to protect them.  
 
The non-existence of the radar tracks for that plane in the information provided by 
the 84th RADES Battalion demonstrates the ability and the intention by high 
government and military officials to erase radar tracks which might conflict with 
their proposed scenario concerning the events of that morning.  
 
When CNN investigated this question, it received the telling denial by operatives 
at the Pentagon that there was such a flight, of such a plane, at such a time and 
place, one more lie of extraordinary importance to the hypothetical criminal 
investigator.  
 
12. The 84th RADES Battalion radar tracks also establish the ability and intention 
of the conspirators to manipulate radar track data with regard to American Flight 
77. The tracks of the incoming plane, never actually identified at the time as 
corresponding to Flight 77, appear to end at the west side of the Pentagon, 
confirming the proposition that the plane crashed into the building.  
 
Calling into question, if not destroying, such a hypothesis is the fact that radar 
detail has been erased from the information provided. The “ground clutter,” tall 
buildings such as the Washington Monument or the office buildings of Rosslyn, 
VA, does not appear in the seconds after the event at the Pentagon where it had 
been at the moments before the plane supposedly hit the building.  
 
The conclusion that radar tracks were erased is therefore unavoidable. This is 
precisely what would have been required to obscure the fact that the plane in 
question flew over the Pentagon, instead of into it.  
 
13. Two agencies of government, the NTSB and the 9/11 Commission, have 
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produced computer animations of the flight path of American Flight 77. They do 
not agree. They describe two different approaches to the Pentagon.  
 
One, that of the 9/11 Commission, is consistent with the government-proposed 
flight path that created the pattern of destruction reported inside the Pentagon, 
flying South of the Navy Annex and the Citgo gas station, knocking down light 
poles within a half mile of the building.  
 
The other, that of the NTSB, whose source is purported to be the Flight Data 
Recorder recovered inside the building, describes a flight path that proceeds north 
of the Navy Annex and the Citgo gas station. It is important to note as well that 
there are credible eyewitness accounts of both flight paths.  
 
There is, at this stage of the investigation and lawsuit, no reason to adopt a “single 
flying object” theory. There are more witnesses to the Flight 77-hit-the-building 
theory, but many, if not all of them, are vulnerable to attack as to credibility or 
perception or both.  
 
Eyewitnesses, without cross-examination, cannot be permitted to end any inquiry 
at this juncture; any more than a member of the audience at a magic show should 
be considered a reliable reporter of truth.  
 
It must be considered probable that Defendants had at their disposal a number of 
operatives trained at misdirection. One compelling explanation for the existence 
of two government animations that do not agree is that some person or persons 
within the conspiratorial apparatus wants the world to know what precisely took 
place on 9/11, but fear prevents more than the surreptitious provision of clues.  
 
14. Multiple military, and combat-trained witnesses reported shock waves and the 
smell of cordite consistent with the use of explosives at the Pentagon. Only 
ignorance and inexperience disregards these kinds of firsthand evidence of 
conditions during the attack.  
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On paper such pieces of information appear insignificant as “one man’s opinion.” 
In a courtroom, however, such firsthand relating of all of the five senses and the 
experiential bases for the conclusions presented can be the most important and 
compelling evidence that can be presented to a jury.  
 
Cordite and shock waves are the artifacts of explosion and battle. They do not 
occur with the crash of an airplane, even into a building; the chemical 
components simply do not exist. These witnesses do not deserve to have their 
views accepted as historical truth now, but they have every right to be questioned 
in a courtroom before a finder of fact.  
 
15. There were secondary explosions at the Pentagon which no governmental 
source has acknowledged or sought to explain. It is not open to disagreement that 
these explosions took place; the footage of them is quite available to anyone 
interested, seen behind David Martin of CBS while he is on camera, and heard 
while first responders can be seen on videotape caring for the injured outside of 
the building.  
 
It is therefore incumbent upon an honest and thorough investigator to seek an 
explanation for the explosions. If the building contained substances which might 
have exploded with the power shown in the footage, witnesses making such an 
assertion should be subjected to cross-examination.  
 
One matter is certain; there are employees at the Pentagon who were there at the 
time of the blasts who reported explosions for which no innocent explanation 
occurred to them.  
 
16. Laura Brown, the Deputy in Public Affairs for the FAA, sent the 9/11 
Commission a memo explaining that the FAA had not waited until 9:24 AM to tell 
the military about Flight 77’s troubles, as NORAD’s official document implied, 
but that the FAA and the military had been in conversation about this flight long 
before.  
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This memo was read into the 9/11 Commission’s record by Richard Ben-Veniste 
on May 23, 2003. The Commission’s report rejected even the 9:24 time in favor 
of its own claim that the FAA did not notify the military about Flight 77 until after 
it had crashed into the Pentagon, simply ignoring Brown’s memo.  
 
Part and parcel of the cover-up is the failure of the 9/11 Commission in its Report 
to mention that which conflicts with what was its preordained conclusion. The 
cover-up in this instance serves the essential strategies of the Defendants who, 
according to Brown, had ample time to warn occupants of the Pentagon and 
evacuate them.  
 
17. No judge and no government source has sought to explain why, or how, Hani 
Hanjour, FBI-identified suicidal terrorist hijacker of American Flight 77, would,  
 
a) be able to fly the plane in the first place given his documented, pronounced 
lack of ability to fly even the most rudimentary aircraft;  
 
b) change course in the last 2 1/2 minutes of the flight to the Pentagon from one 
heading toward the office of Donald Rumsfeld and the roof of the building that 
would have achieved maximum devastation and a death toll in the several 
thousands,  
 
c) to one, after a 330 degree spiraling dive from 7-8000 feet, a maneuver even the 
most competent pilots would be unsure of accomplishing, heading into the 
building parallel to the ground, without hitting a blade of grass,  
 
d) where the building was sparsely occupied due to the recent renovations to 
better withstand attack,  
 
e) thereby causing the deaths of only 125 people including a solitary flag officer. 
An unbiased observer must assess the likelihood of each of the foregoing 
components of the government version, and then assess the probability of their 
concurrent occurrence on a day when the 19 religion-besotted terrorists could 
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apparently do no wrong, and the vaunted most powerful military in human 
history had already made more mistakes than the most imaginative fiction writer 
would dare include in a comic novel.  
 
18. The FBI report of cellphone calls during the attacks, admitted into evidence at 
the trial of Zacarias Moussaoui, the so-called 20th hijacker, establish that the 
conversations alleged to have occurred between then-Solicitor General Ted Olson 
and his wife and passenger on American Flight 77, Barbara Olson, did not take 
place.  
 
It is difficult to overstate the importance of this evidence. It is through the 
statements of Ted Olson that the essential story of the attacks of 9/11 became 
available to the public through the news media.  
 
He told of the purported eyewitness account of his wife in the midst of a 
hijacking, describing the Middle Eastern men and their efforts to commandeer 
Flight 77. He told of two phone conversations, by cellphone, he said, that lasted a 
minute and two or three minutes.  
 
Years later, scholars and investigators determined that cellphone calls were not 
possible from aircraft at 30,000 feet or more, the supposed altitude, according to 
the government, of Flight 77 at the time the calls were made.  
 
Whatever doubts about the question there may have been were erased when FBI 
records were admitted into evidence in the Moussaoui trial. The phone records 
obtained by the FBI proved that there was one attempt at a phone call on Ms. 
Olson’s phone, but it lasted 0 seconds, never being connected.  
 
The implications of this evidence are impressive. A number of scenarios propose 
themselves. One prominent possibility is that Solicitor General Olson was a 
witting member of the plot, providing a much-needed personal tale of drama and 
victimization and tragedy which would then be used by the perpetrators to sell 
their version to the world.  
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In this instance, Ms. Olson may well have survived the ordeal that awaited the 
rest of the passengers on board Flight 77. Records, and autopsy reports would 
have been doctored to comport with the legend. It is impossible to know the 
actual facts without discovery.  
 
A second possibility calls upon what is referred to as voice-morphing technology 
which allows the putting of one person’s words, through computerized digital 
manipulation, into the mouth of another.  
 
In this scenario, Olson was the unwitting recipient of a faked call from his wife, 
all carried out by trained operatives in the employ of the architects of the 
conspiracy. It is certainly impossible to conclude at this stage in the lawsuit which 
of these possibilities is true, or if some other as-yet-unimagined truth pertains, but 
pursuing a lawsuit based upon the simple contradiction between the statements 
of Olson at the time and the phone records of the FBI cannot be thought of as 
frivolous by any meaning of that term.  
 
19. A study of the scene at the Pentagon raises a number of questions all of which 
are the subject of great controversy amongst people who believe that elements 
within the government were complicit in the attacks. Only an honest investigation 
and again, subpoena power, will produce the truth concerning these matters. 
Among them are the following:  
 
a. The hole in the far C-Ring wall, a picture of which is found at Para.25 of the 
Affidavit of William Veale attached to the Opposition to the Motion to Dismiss, is 
almost perfectly round and virtually identical to what would be the result of a 
standard wall-breaching by explosives.  
 
If the perpetrators saw it as necessary to have a hole in the C-Ring to point to, in 
an effort to prove the flight of the plane into the building, even though there in 
fact was none, they may well have created a hole in this fashion. This part of the 
scene of the crime is therefore consistent with the allegations in the Complaint 
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which hypothesize the absence of an airliner and steps taken at misdirection and 
cover-up.  
 
b. The damage pattern inside of the building appears in significant respects to be 
consistent with multiple explosions exerting forces in more than one direction.  
 
c. Columns near the outside wall appear to be bent out, or toward the direction 
from which the supposed Boeing 757 was coming.  
 
d. Columns in front of and behind Plaintiff Gallop’s desk were both destroyed 
almost completely. Had there been one single event, or explosion, causing the 
destruction, it is inconceivable that she could have survived it. Two events allow 
her the chance of escape between them.  
 
e. The hypothesis that there were two or more explosions is supported by clocks 
in different places inside the ruins found stopped at different times, approximately 
9:32 AM and approximately 9:36 AM.  
 
f. Parts of an aircraft engine found at the scene of the attack on the Pentagon have 
been identified by some researchers as belonging not to a Boeing 757, but rather 
an A-3 Skywarrior.  
 
It certainly may be argued that none of these matters is conclusive of anything, a 
notion that deserves dispute, but it is hard to imagine why the expert opinion, 
which is what it is, that a part of an engine of a plane other than a Boeing 757, is 
seen in a photograph of the clean-up efforts at the Pentagon should be dismissed 
without further inquiry. No fewer than two reporters from the New York Times 
have done precisely that when made aware of that very identification.  
 
The number of New York Times reporters who have published any of the evidence 
supporting the most important claims made in this lawsuit or by the 9/11 Truth 
Movement is zero.  
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That, in and of itself, should stop any marginally informed observer in their tracks.  
 
20. Not one of the eight pilots on the four hijacked airplanes managed to squawk 
the hijack code, “7500,” to signal their predicament to air traffic controllers, a 
process that is drilled into all such pilots and takes a matter of seconds to 
perform.  
 
When considering the events that the government urges on the world, it is 
enlightening to think of Captain Chip Burlingame, the pilot of Flight 77, the plane 
supposedly hijacked by the incompetent, according to his flight instructors, and, 
relatively speaking, diminutive Hani Hanjour, and then flown, again according to 
the government, into the Pentagon.  
 
Burlingame was a combat veteran fighter pilot and imposing physical specimen. 
Those who knew him, in their tragic remembrance, sneer at the idea of him giving 
up his plane without a fight, some suggesting his first instinct would have been to 
turn the plane over, breaking any hijacker’s neck precipitously, but hyperbole to 
the side, it takes a monumental effort to conceive of Burlingame unable to 
squawk the hijack code, far more to adopt such a vision without trial or the first 
deposition, or to find for sanctions against lawyers who deign to suggest the 
government version is unlikely.  
 
The problem for the government is further compounded because the failure to 
squawk “7500” must be multiplied by eight since each plane had a pilot and a 
copilot all similarly trained.  
 
WORLD TRADE CENTER  
 
The first indication of a terrorist attack on the United States on 9/11 came seconds 
before Flight 11 plowed into the North Tower of the World Trade Center in lower 
Manhattan at 8:46 AM. Then-Lieutenant of the NYFD William Walsh, on a gas 
leak call a half a mile or so north of the World Trade Center, heard an explosion 
that he thought was Con-Edison blowing up.  
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He looked up in response to the sound and saw what turned out to be United 
Airlines Flight 11 fly into the North Tower. He went to the North Tower and found 
destruction in the lobby when the plane had hit ninety floors above.  
 
That there was an explosion or explosions in the North Tower before Flight 11 hit 
is confirmed by the existence of an audio-tape of a meeting across the street at 
the time, and the statements of occupants of the subbasement of the Tower who 
heard, saw, felt, and were injured by, the explosions well below ground level and 
no where near the impact of the plane.  
 
Prior to these first public moments, there was awareness, according to operatives 
within the FAA, which was communicated to the military, of airliners turning off 
their transponders and deviating from their authorized flight paths, amounting to 
what are known within the aviation community as in-flight emergencies. Such 
emergencies trigger responses by air traffic controllers and US fighter jet 
squadrons in normal circumstances.  
 
As alluded to below, standard operating procedures were not complied with on 
the morning of 9/11 in myriad ways and instances that beggar belief, and which 
resulted, most incredibly, and most notably, in the successful attack on the 
nation’s military headquarters, an accomplishment for which not one human 
being has been… sanctioned. 
 
 The result of the failures of air defense in New York were the collisions of 
airliners into the Twin Towers. Those failures did not cause the total destruction of 
those buildings, or the other that sank to the ground at 5:20 PM that day, never 
having been hit by an airplane, World Trade Center 7.  
 
Known as the Solomon Building, WTC 7 was 47 stories tall and owned by the 
new leaseholder of the Towers, Larry Silverstein. Though it would be the 
contention of all government spokespersons and the 9/11 Commission, and the 
totality of mainstream journalism in this country, that the buildings were 
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destroyed by the combination of damage resulting from the plane impacts, or the 
impact, in the case of WTC 7, of the debris from the South Tower’s collapse, and 
fire, the years since have devastated those conclusions.  
 
Scientists, architects, academics, engineers, and controlled demolitions experts, in 
addition to ordinary people with the interest to pursue evidence no matter the 
direction in which it leads, have established that the Towers and Building 7 were 
blown up by explosives.  
 
Since it takes weeks at least, to prepare a building for destruction, and because 
WTC 7 housed such federal agencies as the CIA, the FBI, the Secret Service and 
the SEC, it may be comfortably asserted that the attacks of 9/11 were carried out 
with the complicity of elements within the United States government.  
 
When placed along side the shocking failure of the defenses at the Pentagon, 
most reasonably and probably, the consequence of a stand-down order within the 
chain of command, these facts allow no other conclusion but that 9/11 was an 
inside job. Some of the particular facts upon which Plaintiffs rely are set out 
below.  
 
21. Nanothermite, a constituent element of a substance capable of cutting 
through steel instantaneously and producing extremely high temperatures, has 
been identified, in a peer-reviewed paper by academics of chemistry and physics, 
in four separate, independently-collected samples of dust and debris from Ground 
Zero, confirming the views of over 1500 architects and engineers that the Twin 
Towers and Building 7 were destroyed by controlled demolition.  
 
There is simply no other explanation for the presence of this substance in the 
places where it was found. For all intents and purposes, nanothermite is an 
advanced weapons substance developed by scientists at the behest of the US 
military.  
 
There is also no conceivable explanation for the broad array of professionals from 
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the fields of criminal investigation to intelligence, to military security to aviation 
to physics to chemistry to chemical physics other than the one compelling 
overwhelming truth that congeals them into a single voice–that high government 
officials were complicit in the enterprise which created the attacks of 9/11.  
 
If it is possible for some non-governmental entity to have laced the three 
buildings with explosives and nanothermite for the instantaneous cutting of steel, 
it is well beyond the time for the Defendants to proffer that defense.  
 
But its unlikelihood is pronounced to say the least since, as mentioned above, 
important government security agencies had offices in WTC 7. One doesn’t enter 
such a building without governmental approval, presumptively.  
 
22. Multiple witnesses have attested to the presence of molten metal, steel and 
iron, in the ruins of the three destroyed buildings in Manhattan which establishes 
the existence of temperatures well in excess of those created from a jet fuel or 
office building fire, further confirmation of the controlled demolition hypothesis.  
 
To be repetitive of other documents in the case, jet fuel, or office furniture fires 
cause temperatures approximately one thousand degrees Fahrenheit lower than 
what is necessary to melt steel. Since there was molten steel at the scene of this 
crime, there must be some other explanation for its existence than the jet fuel and 
office materials put forth by NIST and defenders of the government version of 
events.  
 
As an analogy, a homicide investigator must explain the presence of a bullet in a 
dead body. If there is no non-criminal explanation, it must be presumed to have 
had a role in the death of the victim. Molten metal in the rubble may be viewed 
as the bullet of 9/11.  
 
23. The destruction of World Trade Center 7, though an event appearing in every 
respect to be a textbook example of controlled demolition, was not mentioned in 
the 9/11 Commission Report at all, a completely astonishing omission unless the 
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idea of cover-up is allowed space to breathe.  
 
The household names, Jennings, Rather, and Brokaw all intoned in almost 
identical phrases at 5:20 PM when the building came down, how it looked like 
what we have all seen on television so often, where a building is destroyed by 
pre-placed explosives. But these words and that fact could have no meaning at 
the time.  
 
There appears no innocent explanation for the event’s evaporation from history by 
the authors of the 9/11 Commission Report. Commissioner Bob Kerrey was asked 
point-blank why it was so. He replied that there was no easy answer to that 
question. It is only in a court of law or Congress that public officials have no 
option but to provide the explanations required, easy or no.  
 
The building, WTC 7, but for the Towers, would have been the tallest building 
ever destroyed. It was insured for close to a billion dollars. It was one of the 
costliest monetary losses of that day. Its demise had no readily acceptable 
explanation since it had not been hit by a plane.  
 
And its destruction demanded the conclusion that it was an integral part of the 
conspiratorial plan because no one contests that it takes at least weeks to prepare 
a building for controlled demolition.  
 
These may have been unknown facts that day, but they were the subject of 
frenzied analysis by experts and professionals long before the 9/11 Commission 
Report was written, yet to its reader, WTC 7 stands there even now.  
 
24. Steven Jones, then a professor of physics at Brigham Young University, began a 
study of the collapse of the Twin Towers in 2004, when he was shown a video of 
the collapse of WTC 7 and saw it so obviously to be a case of controlled 
demolition.  
 
As outlined in his paper, Why Indeed Did The World Trade Center Buildings 
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Completely Collapse?, published in the online Journalof911studies.com, in 
September of 2006:  
 
a. He was initially struck by the presence of molten steel in the rubble which 
would be impossible if the heat created was the result, solely, of a hydrocarbon 
fire.  
 
b. He analyzed the events, the collapse of the Twin Towers and WTC 7, and 
concluded that the collapses could not have occurred as the result of a jet fuel 
fire.  
 
c. He was unable to find a single example of a steel frame skyscraper collapsing 
because of fire. In contrast he was able to find many examples of fires of much 
greater severity and length in buildings of similar construction that remained 
standing after many hours of being engulfed in flame. A fire in a high rise in 
Madrid in 2005 burned for twenty hours; was an inferno; and did not cause the 
building’s collapse.  
 
The North Tower of the World Trade Center itself suffered a three hour blaze over 
several floors in 1975, a fire twice as long as those of 9/11, but the building 
survived.  
 
d. Jones wrote a paper which he published on the internet that set out his beliefs 
and called for a new investigation, suggesting that there were many areas of study 
that should be pursued that could provide answers to the many questions that 
remained.  
 
e. He was subsequently contacted by four individuals with no knowledge of, or 
connection to, each other. Each had collected small quantities of dust or metal 
from Ground Zero. They gave him portions of what they had collected, and he 
tested each to determine their constituent elements.  
 
f. He found that each sample possessed the signature ratios of certain elements, 
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zinc, magnesium, barrium, aluminum, copper, iron, and sulfur that define a 
compound known as thermate, a substance used for the cutting of steel in 
controlled demolitions. Thermate is capable of producing temperatures in excess 
of 4000 degrees.  
 
g. He noted the existence of phenomena on the videotape footage of the collapse 
of the towers which are emblematic of alumino-thermitic reactions (the use of 
thermite or thermate, as it is known when it includes sulfur). Those phenomena 
included certain colored fires, flowing, molten metal, and a light gray plume of 
smoke rising above the area of the reaction.  
 
h. Because it was suggested that the molten metal seen on the videotape could 
have been the aluminum from the airplane, which melts at a lower temperature 
than steel, he performed tests in the laboratory designed to determine if that 
possibility could be excluded.  
 
All of his testing led him to conclude that the characteristics seen on the video 
footage were consistent with the use of thermate and inconsistent with any other 
tendered or imagined explanation. 
 
i. Building 7 of the World Trade Center was central to Dr. Jones’ analysis because 
it appeared to be a textbook example of what a controlled demolition looks like, 
as Rather, Jennings, and Brokaw all said at the time. In addition, molten metal 
found in the rubble of WTC 7 could not have been aluminum because WTC 7 
was never hit by an airplane.  
 
25. Mayor Rudy Giuliani told Peter Jennings of ABC News that day: “we set up 
headquarters at 75 Barclay Street …and we were operating out of there when we 
were told that the World Trade Center was gonna collapse.  
 
And it [the South Tower] did collapse before we could actually get out of the 
building.” The importance of this piece of reporting is that there was no objective 
basis for expecting the towers to collapse.  
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This was a prediction of an unprecedented event with no innocent explanation 
for it. Even the 9/11 Commission admitted that none of the fire chiefs expected 
the Towers to come down. The FDNY oral histories show that the information that 
they were going to collapse came from the Office of Emergency 
Management—Giuliani’s own office.  
 
Giuliani officials could not have known that the Towers were going to come 
down, unless they knew that the buildings had been laced with explosives.  
 
26. As mentioned above, WTC 7 was not hit by an airplane. Though it was 
damaged by falling debris and on fire, there should have been no reason, given 
the history of buildings of similar construction, to believe it would collapse.  
 
Even so, its collapse was predicted by city officials, just as the collapse of the 
South Tower was predicted just before that building came down, and too late to 
save those still trapped inside, or rescue workers trying to save them. 
 
 27. NIST, the National Institute of Standards and Technology, which produced the 
official reports on the destruction of the Twin Towers and WTC 7, has been, 
according to a former employee, “fully hijacked from the scientific to the political 
realm,” so that its scientists are little more than “hired guns.”  
 
Similarly, the 9/11 Commission, far from being an independent investigative 
body, was headed by Philip Zelikow, essentially a member of the Bush White 
House who failed to disclose his deep ties to the Administration, membership in 
the transition team, and authorship of the “Bush Doctrine” of preemptive war, to 
the Co-Chairmen who hired him. These are certainly matters of opinion, but the 
crucial question is, what are the bases for them. It will only be discovery and a 
subpoena that will provide the answer.  
 
28. A number of prominent structural engineers, including Hugo Bachmann, 
emeritus professor of structural analysis and construction at the Swiss Federal 
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Institute of Technology, have said that the destruction of WTC 7 was a controlled 
demolition. Others, including Jorg Schneider of the same institution and Jack 
Keller, emeritus professor of engineering at Utah State University, have concluded 
as well that the demise of WTC 7 was the result of controlled demolition.  
 
29. As stated in Prof. David Griffin’s New Pearl Harbor Revisited, “[T]he most 
dramatic demonstration of this obviousness [that the destruction of WTC 7 was a 
controlled demolition] was provided when Danny Jowenko, a controlled 
demolition expert in the Netherlands, was asked to comment on a video of the 
collapse of WTC 7, without knowing what it was—he had not realized that a third 
building had collapsed on 9/11.  
 
After viewing it, he said: “They simply blew up columns, and the rest caved in 
afterwards…. This is controlled demolition.” When he was asked if he was 
certain, he replied: “Absolutely, it’s been imploded. This was a hired job. A team 
of experts did this.‟ When he was told that this happened on September 11, he 
was at first incredulous, repeatedly asking, “Are you sure?‟ When he was finally 
convinced, Jowenko said: “Then they’ve worked very hard.‟ 
 
 When asked in 2007 whether he stood by his original statement, he replied: 
“Absolutely….I looked at the drawings, the construction and it couldn’t be done 
by fire…absolutely not.‟ (p. 44-45). It is well understood by lawyers and judges 
throughout the world that the power of a witness depends on many factors.  
 
The opponent of Jowenko’s conclusions is going to have a difficult time 
rummaging in the toolbox of impeachment. Not only was there no incentive, 
monetary or otherwise, for him to opine as he did, he didn’t even know the 
import of what he was saying when he said it. It was a blind tasting, and his bias 
as demonstrated by his words was of incredulity when he learned what building’s 
destruction he was reviewing.  
 
His credentials are impressive as an expert in the very field under examination. 
What precisely will his forensic opponent propose? It does not matter, now. The 
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assertion that it was a controlled demolition is entitled to be accepted, now. And 
that is equally true when a court seeks to exact sanctions in the light of such an 
opinion.  
 
30. Some of the bases for the opinion that WTC 7 was destroyed by controlled 
demolition follow:  
 
a. The collapse was preceded by the signature “crimp” in the roof of the building 
indicative of controlled demolitions. The “crimp” is the result of the destruction of 
the middle or interior of the building first so that the remains of the building fall 
in, as opposed to out, where damage might be caused to surrounding structures.  
 
b. The penthouse of WTC 7 collapsed first, when there was no fire anywhere near 
that part of the building.  
 
c. The building descended, for at least part of its travel, at free fall speed, an 
impossibility without the use of explosives to remove the resistance of the lower 
floors in the way of the upper floors’ descent.  
 
d. The collapse was of rapid onset, hardly what would be expected from a 
building gradually giving in to higher and higher temperatures.  
 
e. There are no historical precedents for steel framed buildings to collapse 
because of fire.  
 
f. There are, as mentioned above, abundant instances of much more devastating 
fires being survived by buildings of similar construction.  
 
31. In August of 2008, NIST concluded its report concerning WTC 7 finding that 
it collapsed as a result of the damage done to the building from falling debris and 
the fires that occurred as a result, conclusions which demand skepticism and 
scrutiny especially in light of the following:  
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a. NIST did not explain the molten steel and iron in the rubble of WTC 7;  
 
b. NIST did not explain the presence of sulfidation in metal in the ruins of WTC 7 
as noted by scholars at Worcester Polytechnic Institute;  
 
c. There were no tests for thermate conducted by NIST;  
 
d. The eyewitness experience of Barry Jennings, Deputy Director of the 
Emergency Services Department of New York City Housing Authority, who 
survived explosions in WTC 7 in the morning of 9/11, many hours before its 
collapse, was not accounted for in The NIST report, nor was the account of 
corporation counsel Hess whose life Jennings saved in the explosions that 
morning.  
 
e. For support, NIST referred to a fire burning at 5:20 PM on the 12th floor, when 
its own photograph demonstrated that fire was out by 4:45 PM. All of the insights 
that apply to each of the preceding paragraphs are even more applicable with 
regard to the demise of WTC 7, which has been described as the smoking gun of 
9/11.  
 
One must assume that the plan of the attacks went horribly awry with the 
destruction of Building 7, because it is, in every respect precisely what one would 
use to demonstrate what controlled demolition is. 
 
 One must simply be stunned by the arrogance of the planners or be awed by the 
power to silence anyone daring to proclaim the nakedness of the Emperor. And 
the power was tested on more than one occasion. Most notably, Michael Berger, a 
spokesperson for the 9/11 Truth Movement, and Steven Jones whose work as been 
discussed in this document, both requested to have the destruction of WTC 7 
shown to the viewers of their interviews by Fox or another network, and both 
were refused.  
 
One wonders how assertions of fact such as these can be considered sanctionable 
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for other than power political reasons, to silence the messenger.  
 
32. There are many, if not thousands, of individual stories that are noteworthy 
concerning the actual events at the Twin Towers.  
 
Many were told in Jim Dwyer of the New York Times’ 102 Minutes. Not found in 
that account are any of the countless instances of people experiencing explosions 
while they were in or near the Towers before or as they were destroyed. These 
descriptions of “secondary explosions,” as they were called, and actual footage of 
the sounds themselves that morning are available in multiple places as DVD’s or 
on the Internet. 118 firefighters reported such explosions to their superiors in the 
effort to preserve the history of the FDNY’s response.  
 
At the same time, the story of Brian Clarke is instructive not for his experience of 
explosions, but rather his inexplicable survival in the inferno proposed as the 
reason for the South Tower’s collapse after only about an hour of fire. He was in 
that Tower when it was hit at 9:03AM.  
 
He was located on the 84th floor, above the impact of the airplane. He managed 
to rescue a person on the floor below him, and climb down the stairs to safety 
through the floors that were on fire, said to be so destructive and devastating, in 
the government version of events, as to cause the collapse of the building.  
 
Surely one needn’t apologize for questioning an explanation that includes such 
discordant assertions of fact. .  
 
33. Kevin McPadden was in a position to give assistance to the injured on 9/11 
and at 5:20 PM was close enough to a Red Cross representative’s radio to hear the 
last three counts of a countdown that preceded the demolition of WTC 7. Just 
before that, he was told that “they” were thinking about bringing a building 
down.  
 
34. A firefighter was caught on videotape saying that the building (WTC 7) was 
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coming (going to come) down.  
 
35. There were bone fragments found on the roof of the Deutsche Bank building 
hundreds of feet from the Towers, none of which was larger than one centimeter 
in length. This piece of information is one of the most compelling facts to which 
anyone could refer in the entire case.  
 
There were some three hundred bone fragments found. They were human bones. 
They were on the roof of that building, across the street from the South Tower. The 
building was 41 stories tall and the bone fragments were found in 2005 and 
2006.  
 
Is there an unbiased mind that can create a mental construct that explains how 
those pieces of bone, none bigger than a centimeter, got up onto that roof in that 
condition, that involves only fire and gravity? Fire does not turn the human body 
into minute pieces of bone. It turns them into charred remains whole. The 
fragments were 41 stories up and exploded to virtual dust. Is a consideration of 
these matters an exercise in frivolity?  
 
36. At least one rescue worker remarked on the absence of items such as 
telephones, computers, desks, or chairs in the rubble at Ground Zero. He was 
struck by the dust of the remains without substantial solid pieces.  
 
Again, when a telephone is crushed by great weight, it is hard to imagine it 
turning into powder, yet the court, to impose sanctions, must not only imagine it 
but conclude that the proposed presence of solid pieces of desks and chairs 
would be a grotesque flight of sick surmise without factual underpinning, a bit of 
dishonor to suggest.  
 
37. Ben Fountain and Scott Forbes, two people who worked in the World Trade 
Center Towers, have stated that there was an unusual power-down the weekend 
before 9/11 and that there was unusual construction going on in the building in 
the weeks before the attack. This is important for those stuck upon the “how” of 
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the entire enterprise of conspiracy.  
 
38. The company Securacom/Stratasec, whose director from 1996 to 2000 was 
Marvin Bush, the younger brother of President George W. Bush, was responsible 
for updating the security system at the World Trade Center in those years. Wirt D. 
Walker III, apparently a distant cousin of the President, was the CEO of 
Securacom/Stratasec from 1999 to 2002.  
 
Though hardly essential, it would seem helpful to have someone trusted in charge 
of security for the buildings whose internal structures must be compromised in 
order to effect a controlled demolition. Were this the only piece of evidence upon 
which plaintiffs rely, sanctions might well be in order. It is not.  
 
39. The government denies that the “black boxes” from American Flight 11 and 
United Flight 175 have been recovered. But three of the four from the two flights 
were found by New York City firefighter Nicholas DeMasi who escorted federal 
agents to the site of their recovery on an all-terrain vehicle.  
 
Witnessing the recovery of the boxes was Mike Bellone, chronicled hero of the 
Ground Zero rescue efforts. As with many of these pieces of evidence one is 
provoked to ask “why would they do that, not acknowledge the black boxes or 
not have that base covered in the event of the find?”  
 
It is impossible to know without discovery and maybe impossible even then, but 
the law does not require a proponent to say why something happened as long as 
they can establish that it did.  
 
40. Richard Siegal set up a camera on a tripod in Hoboken, New Jersey after the 
World Trade Center Towers were hit. An analysis of the videotape taken from his 
camera, the pictures and the sound, shows that there were multiple explosions 
just before and as the towers came down.  
 
41. Further, the videotape shows smoke at the bottom of the Towers just before 
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their collapse which is what one would expect with the detonation of an 
explosive device or devices at the bottom of the building removing the lower 
supports, and allowing gravity to achieve total collapse. Siegal’s video has been 
available to the public for years now. Can anyone point to the government’s, or 
anyone else’s, refutation of the claims made based upon that video?  
 
What does such silence mean? Is it responsible and conscientious for a 
government to allow the most explosive claims concerning the worst possible 
crimes to be promulgated into the discourse of the nation without official 
rebuttal? Is it not apt for the citizens to reason, if these assertions were false, our 
leaders would tell us that? That the government remains silent is strong indication 
that it does not possess the ability to combat the inference.  
 
42. The leaseholder of the World Trade Center towers and owner of WTC 7, Larry 
Silverstein, made statements in the years following 9/11 that suggested that WTC 
7 was destroyed by controlled demolition.  
 
a. On the television program Frontline he told of having conversations with fire 
officials during the day on 9/11 during which the tremendous loss of life was 
discussed, and Silverstein suggested, “maybe the smartest thing is to pull it.‟ He 
said that the decision was then made to “pull it.”  
 
b. The building subsequently came down at 5:20 PM. Some people watching the 
show took note of the use of the words,”pull it” and claimed that those were 
terms of art used in the demolition industry to refer to the controlled demolition 
of a building. The claim was made that Silverstein had admitted to participating in 
the decision to demolish WTC 7.  
 
c. Because it takes a matter of weeks to prepare a building for controlled 
demolition, it then seemed clear that the attacks and the destruction of the 
buildings had to have been arranged in advance and planned by forces in control 
of the World Trade Center.  
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d. It was noted that among the tenants of WTC 7 was the CIA, the Department of 
Defense, the Secret Service, and the SEC, making it unlikely that some 
non-governmental entity could have planted the necessary explosives without the 
government’s knowledge and acquiescence. 
 
 e. Destroyed in WTC 7 were records of the investigation of corporate fraud kept 
by the SEC, including that involving Enron.  
 
f. When the accusations concerning Silverstein and his statements surfaced, a 
refutation was offered by Silverstein that he had been referring to the FDNY 
battalion that had been in WTC 7, supposedly at the time the decision to “pull it” 
was made. He claimed that the decision referred to, was to pull the battalion out 
of the building. Further, it was claimed that “pull it” is not a term of art in the 
industry.  
 
g. Critics of the Silverstein response made two key points in rebuttal:  
 
(1). The battalion that had been fighting the fire was actually pulled out of the 
building around 11:30 that morning. There was no firefighting going on in WTC 7 
when Silverstein claims the decision was made.  
 
(2). Proponents of the governmental complicity theory were then able to obtain 
an audiotape of a phone conversation during which a demolition worker was 
heard saying that they were about to “pull building six”, referring to the cleanup 
efforts at Ground Zero that involved demolishing the building known as WTC 6. 
 
 h. Within the last two or three years, a Brooklyn College student demanded in a 
public forum that Silverstein explain his comments about WTC 7. Silverstein 
avoided the question, gave the accepted, official explanation for WTC 7’s collapse 
that had nothing to do with explosives, and then, when pressed, told the 
moderator to take another question, refusing subsequently to address the issues 
raised by the student.  
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i. Jeffery Scott Schapiro, a journalist with pronounced disdain for the 9/11 Truth 
Movement has reported that Larry Silverstein spoke on the telephone to his 
insurance company on the morning of 9/11 and discussed the possibility of 
demolishing World Trade Center 7 by controlled demolition.  
 
j. Silverstein leased the World Trade Center from the Port Authority in the last six 
months before 9/11. The insurance policy that he took out on the Towers 
specifically included acts of terrorism. He reportedly collected between 4 and 8 
billion dollars on the policies.  
 
k. The World Trade Center was not financially viable at the time of its destruction. 
There was asbestos clean-up that was needed which was to cost at least $1 
billion. In addition, occupancy was falling in the towers leading to declining 
revenues. These are facts found by independent investigators or gleaned from 
media reports. No prudent, impartial person should be prepared to decide the 
truth of the matter based on such a recitation, but in the face of what is recounted 
here, lawyers asserting these facts should not be dismissed as frivolous and 
sanctioned.  
 
UNITED FLIGHT 93, SHANKSVILLE, PA  
 
All of the matters set out above demand the conclusion of complicity on the part 
of the three defendants. Plaintiffs rely on considerably more in response to the 
Order to Show Cause. The circumstances surrounding the loss of United Flight 93 
near Shanksville, Pennsylvania provide an abundance of further clues, evidence, 
that there was a plot at the highest levels of government, that 9/11 was a false flag 
attack against its own citizens, to advance the world-hegemonic policies of the 
Administration then in power.  
 
43. Defendant Cheney lied when he said that no shoot-down order was given 
until 10:25 AM on the morning of the attacks. Richard Clarke establishes his 
knowledge of that order at 9:50 AM in time for United 93 to be shot down a little 
after 10 AM, accounting for the dispersal of its debris over eight miles of terrain. 
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 The amount of evidence that Flight 93 was the victim of such a shoot-down order 
is quite staggering, and includes the following:  
 
a. The site of the supposed crash of United Flight 93 does not agree with general 
ideas of what an airliner crash site looks like, as there are no substantial pieces of 
plane visible. The idea that the plane dove straight into the ground thus producing 
a crash site that is significantly different from those general ideas, has been 
terminally discredited by aviation experts who have studied the evidence 
available from the NTSB.  
 
b. The pattern of damage to the surrounding vegetation contradicts the official 
version’s flight path.  
 
c. There is debris from Flight 93, including the engine, spread over a large area. 
The engine was found about a mile away, but other debris was located 8 miles 
away. Each of these facts is consistent with a plane shot down in the air and 
completely inconsistent with an intact airliner, or virtually intact airliner if one 
adopts one of the government-defender scenarios, crashing to the earth in a 
suicide dive.  
 
d. Susan McIlwain witnessed a low-flying plane, or missile, as she was driving 
her car near the crash site outside of Shanksville, PA. The object, solid white and 
without rivets, came from her right, in front and just above her, ascended over a 
stand of trees, banked right out of sight, at which point there was an explosion at 
what is known as the Flight 93 crash site.  
 
Ms. McIlwain has straightforwardly maintained her account of the event she 
witnessed ever since she first told it within months of the event. By herself, Ms. 
McIlwain, if found credible, destroys the official account of 9/11, establishes the 
good faith behind the accusations in the Complaint, and makes ludicrous the 
notion that the suit before the Court is in some way delusional or an expression of 
frivolousness.  
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One is left to wonder where anyone finds the authority to discredit Ms. 
McIlwain’s account without her ever being questioned by a lawyer or investigator, 
much less taking an oath in court.  
 
e. Air Force officers have stated that it was an Air Force mission to shoot down 
Flight 93 which mission was accomplished, and there is a hearsay account from 
the pilot who shot the plane down. It is not surprising to find such statements if 
one assumes the possibility that the government version of events may be flawed 
in some fashion. It will take the power of subpoena to learn of the factual basis of 
the claims.  
 
f. The Pennsylvania Environmental Protection Agency studied the impact of the 
events near Shanksville on the environment. The agency sought to determine the 
extent of the damage done by jet fuel, burned or unburned, at the scene of the 
crash. The Pennsylvania Environmental Protection Agency determined that no jet 
fuel whatsoever was present, in any form, at the crash site.  
 
Since United 93 was a cross country flight near its beginning, calculations were 
made, and it was concluded that 37,500 gallons of jet fuel were missing from the 
crash site in Shanksville. Similar to the account of Ms. McIlwain, this scientific 
finding eviscerates the government’s case completely in the sense that it 
establishes conclusively the false nature of the government account.  
 
FURTHER EVIDENCE OF CONSPIRACY  
 
The foregoing establishes the fundamental claims of this lawsuit, that there was a 
conspiracy, and that the 9/11 Commission Report is false and the product of 
cover-up. In an effort to be complete without becoming minute, the following 
facts will be a part of proof at trial. It was essential for the air defenses of this 
country to be stood down at the crucial time and for there to be a plausible story 
to tell a shocked nation and evidence to support its claims. Thanks to the 
vigilance and tenacity and scholarship of its citizens, the country has access to at 
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least parts of the truth.  
 
44. Standard operating procedures between the FAA and the military, according 
to which planes showing signs of an in-flight emergency are normally intercepted 
within about 10 minutes, were not followed during the morning of 9/11.  
 
The number and varieties of the supposed failures, from the fighters at Otis AFB 
taking some 12 minutes even to get off the ground, to sending them to some 
holding pattern off Long Island, to the failure to alert any of the jets at the bases 
referred to by Colin Scoggins, below, to vectoring jets from Langley AFB in 
Virginia, aloft in time to get to the Pentagon before whatever plane was headed in 
that direction, into the Atlantic Ocean away from all critical intercepts, have been 
documented in countless places.  
 
After a trial a jury may feel compelled to conclude that our military forces were 
simply grandiosely inept and impoverished of luck at this crucial time, all of the 
circumstances of incompetence unfortunately dovetailing perfectly to produce the 
disastrous consequences no one but Al Qaeda intended, but lawyers suggesting 
otherwise are hardly deserving of sanction for their different opinion.  
 
In fact, the most reasonable explanation for this set of events is the existence of a 
stand-down order, such as Cheney confirmed in the PEOC, according to the 
testimony of Norman Mineta and a rudimentary understanding of American and 
World military history, i.e. that failure in the military leads to investigation, 
demotion or incarceration, and disgrace. It does not lead to promotion, the fate of 
every high-ranking military official in the wake of the attack.  
 
45. A witness at Los Angeles International Airport reported the existence of such a 
stand-down order as coming from the highest levels in the White House. The 
whole story is recounted in Griffin’s New Pearl Harbor Revisited.  
 
It is entirely consistent with the set of events asserted in the Complaint, an insider 
with insider’s knowledge telling of what he heard and saw while in the company 
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of other insiders as the critical events unfolded. Discovery will or will not confirm 
his story, but it is completely within the duties of lawyers to allege these facts 
when there appears no reason to disbelieve them other than the pabulum of 
childhood that our leaders are incapable of such atrocity.  
 
46. Colin Scoggins, the military specialist at the FAA’s Boston Center, reported 
what happened in relation to American Flight 11, the plane that flew into the 
North Tower of the World Trade Center and showed that the military had to have 
known about this flight’s troubles much earlier than it claimed. Scoggins also 
refuted the various claims that there were only four military fighter jets available 
that morning. Also available, Scoggins reported, were fighters at Andrews (in 
Washington DC), Toledo, Selfridge, Burlington, and Syracuse.  
 
47. Evidence of the fabrication of evidence can be found in every corner of this 
case. The scrubbing of radar tracks has already been alluded to. A passport 
belonging to one of the alleged hijackers must have survived an enormous 
fireball that destroyed virtually everything else, but was found on the streets of 
Manhattan unscathed.  
 
A bandanna and a visa belonging to a proposed hijacker, it is claimed, survived 
the crash of United Flight 93 in Pennsylvania whereas almost nothing else did. It 
may be that these facts by themselves should overcome any tendency toward 
skepticism concerning the allegations in the Complaint, but when seen in 
conjunction with all of the other perceived misdirections that are found 
throughout the case, their reinforcing and confirming power of all that is asserted 
by Plaintiffs is undeniable.  
 
48. The cellphone calls from Flight 93 present several problems. Under normal 
circumstances, as set out above, such calls appear to have been a technological 
impossibility at the time, from the altitudes ascribed to them by the government 
version of events.  
 
They could have been made possible by the presence in the aircraft of a 
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specially-engineered and -placed “cellphone repeater” of sufficient power to 
establish connections to ground stations for the necessary time frames, or they 
must have been the product of voice-morphing technology.  
 
Voice-morphing, again, referred to above, has been in existence for a number of 
decades, most recently featured on the television program “30 Rock,” and 
demonstrated to military top brass when treasonous words were put in the mouth 
of a general present at the meeting, much to his surprise, and totally without his 
participation.  
 
In any event, it is impossible to ignore the suspicion that the Hollywood film, 
“United 93,” was the conceit of a mind in the employ of the conspirators before 
any of the aircraft actually left the ground that morning.  
 
49. Although the official story holds that the four airliners were hijacked by 
devout Muslims ready to die as martyrs to earn a heavenly reward, Mohammed 
Atta and the other alleged hijackers regularly drank heavily, went to strip clubs, 
and paid for sex.  
 
Atta’s former girlfriend, as well as other residents of Venice, Florida have given 
detailed accounts concerning the lifestyles of these supposed suicidal martyrs that 
simply cannot be reconciled with the portraits the government has painted of 
them.  
 
50. Decisive evidence that al Qaeda was responsible for the attacks was 
reportedly found in Mohammed Atta’s luggage–which allegedly failed to get 
loaded onto Flight 11 from a commuter flight that Atta took to Boston from 
Portland, Maine, that morning.  
 
This story, however, was made up after the FBI’s previous story had collapsed. 
According to that story, the evidence had been found in a Mitsubishi that Atta had 
left in the Logan Airport parking lot, and the trip to Portland was taken by Adnan 
and Ameer Bukhari. After the FBI learned that neither of the Bukharis had died on 



Page 49/55/Users/…/…/…/…/2-Mar:Apr/9-11 April Gallop's Attorney, Bill Veale, Speaks Out
Saved: 3/23/15, 11:19:22 AM Printed for: E. Masud

September 11, it simply declared that the trip to Portland was made by Atta and 
another al Qaeda operative.  
 
Only the most inexperienced or biased investigator would pay no attention to 
contradictions such as these on the part of the principal agencies charged with 
providing facts to the relevant governmental bodies and to the American people.  
 
51. Osama bin Laden, recently executed by Navy SEALS, as far as the world 
knows, because he was the force behind the 9/11 attacks, was already America’s 
‘most wanted’ criminal, in July 2001 when he was treated by a Canadian doctor 
in the American hospital in Dubai and visited by the local CIA agent. 
 
 A closer look at the matter reveals that Bin Laden was never considered directly 
responsible for the attacks of 9/11 by the FBI or, importantly, by Defendant 
Cheney who said precisely that.  
 
52. The actions of the Secret Service bear further scrutiny. After learning that a 
second World Trade Center building had been attacked—which would have 
meant that terrorists were going after high-value targets—and that still other 
planes had apparently been hijacked, the Secret Service allowed President Bush 
to remain at the school in Sarasota, Florida, for another 30 minutes.  
 
It thereby revealed its foreknowledge that Bush would not be a target: If these had 
really been surprise attacks, the agents, fearing that a hijacked airliner was 
bearing down on the school, would have hustled Bush away.  
 
Again, the telling of the suspect’s tale by the suspect or his agents, provides 
important further suspicious circumstance. On the first anniversary of 9/11, the 
White House started telling a story no one had heard before. According to this 
account, Bush, rather than remaining in the classroom several minutes after 
Andrew Card whispered in his ear that a second WTC building had been hit, 
immediately got up and left the room.  
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This lie, made manifest through the video of the occasion and shown to the world 
in the Michael Moore documentary, Fahrenheit 911, was told in major 
newspapers and on MSNBC and ABC television.  
 
This popularized knowledge, one would have thought, should have kick-started a 
moribund curiosity in the attacks on the part of the mainstream media, especially 
since unspeakable analyses of the event were already finding traction on the 
Internet. 
 
Instead, Pulitzer Prize-winning writers about 9/11 have refused to look back, 
having already turned away, or shake their heads distractedly while saying it will 
be a source of mortification if they got the most important story of their lives, if 
not American history, wrong.  
 
53. General Mahmoud Ahmad, head of Pakistan’s ISI, had $100,000 sent to 
Mohammed Atta just before 9/11.  
 
The history of the intersections between American and British intelligence and 
what has become militant Islam has been written about by many scholars of 
renown. Nafeez Mosaddeq Ahmed‘s two books, The War On Truth, and The War 
On Freedom provide page after page of peculiar or suspicious circumstance all 
completely consistent with the allegations in the Complaint.  
 
At some point the failures, or oversights, or strange alliances that existed 
coincident with the antecedent events that led to the 9/11 attacks cannot be 
overlooked. In each case it may be entirely plausible to say, this was a mistake, or 
that was a coincidence, but for each of us there is a tipping point beyond which 
the sheer number of mistakes or circumstances cannot be reconciled with 
innocence.  
 
We do not rely upon any of these circumstances found in the histories to which 
we refer, but they bolster the instinct to look further and confound the suggestion 
that the factual allegations in the Complaint are the product of fantasy.  
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Some of the important history in this case involves the relationship between the 
CIA and the Pakistani ISI particularly in the years of the CIA efforts to expel the 
Soviet Union from Afghanistan. It is a fact that Osama Bin Laden was a CIA asset 
during those years; that many of the men he and the CIA trained became Al 
Qaeda; that Pakistan’s ISI was instrumental in these efforts.  
 
Therefore, when it is alleged, and in fact uncontested, that the head of that 
agency provided financial assistance to the man the government calls the 
ringleader of the 19 hijackers, it becomes laughable to suggest that “inside job” 
conspiracy theories must be the product of delusion.  
 
54. General Mahmoud Ahmad met with the National Security Council during the 
week of 9/11, a fact which then-National Security Advisor Condoleeza Rice has 
denied, provocatively.  
 
The foregoing list includes some matters discovered since the filing of the 
Complaint or the Appendix attached to the Opposition to the Motion to Dismiss, 
but it does not include all of the new scholarship or investigative discovery. 
Underscoring the pronounced injustice that will follow this Court’s decision, of 
which the Order to Show Cause is a part, should it remain undisturbed and the 
doors of inquiry locked to Petitioners, are the following new matters:  
 
a. Won-Young Kim, of the Lamont-Doherty Earth Observatory of Columbia 
University, in Palisades, New York and Gerald R. Baum of the Environmental 
Geology and Mineral Resources Program, at the Maryland Geological Survey in 
Baltimore, Maryland conducted a study at the behest of the United States Army 
which sought to pinpoint the exact time of the crash at the Pentagon through a 
study of the seismographic record.  
 
They found that there was, for all intents and purposes, no seismographic record, 
that is to say there was no spike or other remarkable indication of movement of 
the earth’s crust around the time the events at the Pentagon were known to be 
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taking place. This fact has led one experienced aircraft crash investigator to state 
categorically that no airliner crashed into the building.  
 
b. Further work by representatives of Pilots for 9/11 Truth establishes that the 
Flight Data Recorder information produced by the NTSB pursuant to a FOIA 
request, cannot have come from American Airlines Flight 77.  
 
The implications of this are quite staggering. According to experienced aviation 
experts, the government has disseminated false information concerning one of the 
most significant pieces of evidence in any plane crash.  
 
It is possible that the information was provided for the purpose of promoting the 
search for the truth, and ultimately should be applauded. Under no 
circumstances, however, can Plaintiffs’ use of the information, or hypotheses 
based upon it, be considered an expression of bad faith.  
 
One theory to which these facts add weight holds that the plane that was heading 
for the Pentagon, which the Cheney stand-down order allowed to proceed 
unmolested, was not American Airlines Flight 77, but a substitute used to play 
some role in the attack whose precise nature cannot at this moment be known, 
reminiscent of one of the Operation Northwoods plans of 1962, proposed to 
President John Kennedy by all of the Joint Chiefs of Staff and rejected by him, 
which were in toto a false flag proposal to justify a war against Cuba.  
 
Had we made up any of what appears here, had the assertions been spun from 
whole cloth, the product of a truly diseased imagination, sanctions would be 
entirely appropriate. None of it is; as the court well knew.  
 
What led the court to consider sanctions in order, in the face of what appeared in 
the Complaint and the Appendix, is a far more perplexing question than any 
other rhetorically propounded within this document. Even as these papers are 
prepared, more players and more information enter the lists.  
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It now appears confirmed that five Israeli agents were arrested on the morning of 
9/11 in New Jersey having been seen celebrating at the success of the attacks. 
They had set up cameras before the first plane hit, and were filming the Twin 
Towers when they were struck by the airliners.  
 
Police arrested the men who remained in custody for several weeks and then 
were sent back to Israel where they appeared on television and proclaimed that 
they were in New Jersey to document the event. In addition, according to Alan 
Sabrosky, PhD., ten-year veteran of the Marine Corps and graduate of the Army 
War College, two other Israelis were arrested in a truck or van containing 
explosives near the George Washington Bridge on the morning of 9/11.  
 
They were in FBI custody according to Dan Rather, but nothing further 
concerning them has been reported. Because the Courts which have heard this 
case have felt the allegations to be the product of fantasy and delusion, it seems 
appropriate to cite a scholar with unimpeachable credentials who has offered his 
expert opinion concerning the nature of the 9/11 attacks, having studied the 
matter in depth. Dr. Sabrosky has stated that the attacks were a Mossad operation 
carried out with the aid of elements within the United States Government.  
 
While he does not dismiss as unimportant other pieces of evidence to which, for 
example, this document makes reference, he gives precedence for proof of the 
essential claims of the 9/11 Truth Movement, the unquestioned destruction of 
WTC 7 by controlled demolition, the myriad reports of so-called secondary 
explosions in the buildings in New York before and as they were being destroyed, 
and the evidence of Israeli participation as set out in the previous paragraph.  
 
Dr. Sabrosky is by no means the only military-trained scholar to endorse the 
contentions of the 9/11 Truth Movement. Adherents include members of 
parliaments, former intelligence officials, state department officials, many former 
and current soldiers, and at least one retired general of the United States Air 
Force.  
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Most are probably not accustomed to having their beliefs demeaned as delusion 
or fantasy. Even though effort has been made to be complete, it should be pointed 
out that what is set out above is a mere synopsis of the scholarship which has 
impelled this lawsuit. Dozens of scholarly and scientific articles and close to forty 
books have been distilled here so that this document could be manageable.  
 
In addition, the complex and imposing tapestry of historical and political 
circumstances which will provide compelling context for the ultimate trier of fact 
in the case have, in large part, been omitted.  
 
As can be seen in the matters set out within, as well as in the Complaint, the 
Opposition to the Motion To Dismiss, the 65 pages of Affidavits contained in the 
Appendix to the Opposition to the Motion to Dismiss, and Appellants’ Opening 
and Reply Briefs in the Court of Appeals, and the Petition for Rehearing and 
Rehearing En Banc, Plaintiff/Appellant does not conjure speculative innuendo in 
accusing Defendants Cheney, Rumsfeld and Myers of mass murder and treason.  
 
Rather she and her son rely on sometimes simple, sometimes complex, but in 
every instance, demonstrably verifiable statements of fact. Plaintiff’s claims, set 
out in this lawsuit, are the furthest possible distance from frivolous, from being 
founded in cynical delusion, or the product of fantasy.  
 
It is quite difficult, indeed, to imagine a seasoned lawyer deciding to make the 
allegations we have made, to file a lawsuit accusing three of our most exalted 
leaders with unspeakable, unimaginable atrocity without sufficient facts to sustain 
the belief.  
 
Plaintiffs’ lawyers have certainly not done so, but rather, they have taken this 
unprecedented step because no one else would; because the whole history of our 
culture was being twisted and smeared with dishonor, and none of our nation’s 
guardians of justice, whether they be lawyers or investigators ordained and sworn 
to uphold the law, or journalists with a softer but no less essential duty, has taken 
even the first step to learn the truth or tell it.  
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Now twice, Federal Courts have stated that the allegations contained in this 
lawsuit are “implausible.”  
 
This opportunity is taken to ask the Governments’ and the Defendants’ 
representatives, as they are called upon to respond to this Response to the Order 
to Show Cause, to set out for the Court and the world just what it is about the 
allegations that makes them implausible. Is it implausible that evil exists in the 
world?  
 
Is it implausible to conceive that that evil is attracted to power? Is it implausible to 
propose that American citizens possess no immunity to the contagion of evil?  
 
Is there implausibility in the remembrance of American policy that has exercised 
power for immoral purposes throughout its history?  
 
Is the tactic of the “false flag” a figment of an ahistorical imagination, or rather, a 
weapon in the arsenal of every nation since the beginning of time that has been 
employed by American leaders repeatedly?  
 
One might finally ask of our opponents, what, in the formidable mass of factual 
assertions contained in this Affidavit is inaccurate or irrelevant and how, and 
why?  
 
 
I declare that the foregoing is true and correct.  
 


